
 

 
Dzień dobry,  
 
uprzejmie informuję, że Pana wniosek o stojaki rowerowe przy ul. Bajana, jako zasadny, został 
wpisany na listę stojaków do realizacji. Natomiast stojaki na skwerze im. L. Jabłońskiego stojaki 
powstaną w dwóch lokalizacjach. Jeśli okażą się niewystarczające to zostaną dodane kolejne 
lokalizacje w obrębie skweru.  
 
Z poważaniem  
--  
Łukasz Musiał   
Samodzielny Referent  
ds. projektów inżynierii ruchu  

 


